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Abstract 

 
In this paper, a novel technique for quality assessment of image resizing 

algorithms is proposed. The technique is based on consecutive application of a 
resizing algorithm with different resizing coefficients so that the size of the 
last image coincide with the size of the original image. The Mean square 
deviation between the last and the original image characterizes the quality of 
applied resizing algorithm, which can be called the “backlash” of that 
algorithm. Numerical results of experiments are given to show the 
effectiveness of proposed technique. 
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Պատկերի մասշտաբավորման ալգորիթմների որակի հետազոտման 
մեթոդիկա  

 
Դ. Ասատրյան, Վ. Քուրքչիյան, Մ. Բաղրամյան 

 
Ամփոփում 

 
 Պատկերի մասշտաբավորման տարբեր ալգորիթմների որակի գնահատման 
առաջարկված մեթոդիկան հիմնված է այդ ալգորիթմների` տարբեր գործակիցներով 
բազմակի և հաջորդաբար կիրառման վրա այնպես, որ վերջում ստացված պատկերի 
չափսերը համընկնեն բնօրինակի չափսերի հետ:  Այս եղանակով ստացված 
պատկերների միջին քառակուսիական շեղումը բնորոշում է կիրառված 
մասշտաբավորման ալգորիթմի որակը և կոչվում է ալգորիթմի “խաղացք”: Բերվել են 
առաջարկված մեթոդիկայի արդյունավետությունը ցուցադրող փորձերի 
արդյունքներ:  

 
 

Методика исследования качества алгоритмов масштабирования 
изображения 

 
Д. Асатрян, В. Куркчиян, М. Баграмян 

 
Предложена методика оценивания качества различных алгоритмов масштабирования 

изображения, основанная на многократном и последовательном масштабировании этих 
алгоритмов с различными коэффициентами масштабирования таким образом, чтобы 
размеры полученного в конце изображения совпали с размерами оргинала. 
Среднеквадратическое отклонение полученных таким способом изображений 
характеризует качество алгоритма масштабирования и называется «люфтом» алгоритма. 
Приведены результаты численных экспериментов, иллюстрирующих эффективность 
предложенного подхода.  
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